

Referat af bestyrelsesmøde i Sanddalsparken 22. juni 2023

Deltagere: Leif, Lone, Lisbeth, Bodil, Lene, Henrik og Anne

Dagsorden:

1. Godkendelse af referat fra 29. marts 2023
2. Opdatering løbende punkter
3. Afdelingsmødet 14. august 2023

Skal vi stille forslag om at afskaffe gratis affaldsposer - koster ca. 14.000 kr. om året?

Forslag om Fødevarerbanken (ca. 6.000 kr. om året)

Forslag om ekstra penge til udearealer i år

Andet

På valg er: Formand, Lene og Leif.

4. Diverse indkøb til gildesalen

F.eks. nye kaffemaskiner og termokander

5. Eventuelt

1.

Formanden bød velkommen.

Referat fra bestyrelsesmødet 29. marts godkendt. Der er enighed om, at man melder tilbage med det samme, hvis der er noget i referatet, der skal rettes.

2.

Etårs gennemgang af renoveringen bliver 25. juli med Byggeskedefonden og i oktober med entreprenøren.

Nye garagetage er i udbud før ferien og udskiftes efter ferien.

Ydre kælderdøre males midt i august.

Der kommer snarest kroge på dør ind til kælder.

Altanerne begynder at blive malet i august.

Udsugning fra køkken og bad renses. Er bestilt til i år, men nærmere foreligger ikke endnu.

Containere til plastaffald sættes ved siden af tøjcontaineren overfor Aktivitetscenteret. Bliver afskærmet.

Slib og lak af yderdøre bliver ca midt i august.

LKF er bestilt til at lave striber på p-pladsen ved nr. 6.

Der er ikke lovhjælp til at male mærker på kantstenen overfor 14-17 for at markere P-bredde.

Der er gang i arbejde med at lave projekt om isolering af kælderlofter.

Der er endnu ikke afklaring med hjemmeplejen om, om de kan nøjes med kantlyset på nr 18 og 19 om natten.

Fodboldbanen har huller, der trænger til at blive fyldt jord i.

Skulle vi selv putte jord fra skrænten i den sandkasse, vi vil lave bed i? Der er smidt en del jord ned ad skrænten bag centeret. Det kunne vi måske flytte lidt af over i sandkassen. Evt købe et net til at dække over med, så katte ikke invaderer, mens jorden bliver klar til såning.

Der er åbenbart stadig naboer fra Fruerstuevej, der kører haveaffald over til vores affald. Sidst set 21. juni. Vi beder Ulrik prøve at få det stoppet.

Der er afbrændingsforbud til Skt. Hans, men vi må dog godt tænde grillene i betonrør. Vi beder Ulrik kigge på, om grillene kan rykkes en smule længere fra hækken for at mindske brandfare.

3.

Afdelingsmødet bliver holdt d. 14 august kl. 20 i gildesalen med spisning fra ca kl 18 sammen med Munkevænget, der starter deres afdelingsmøde kl 17. Vi får undersøgt, om vi selv skal bestille maden og dermed bestemme menuen.

Vi stiller ikke forslag om at afskaffe de gratis affaldsposer, da vi gerne vil have, at beboerne bruger affaldsposer for at minimere ulækkert affald i molokken med restaffald.

Vi laver forslag om at bruge 6.000 kr. om året på samarbejde med Fødevarebanken, når prøveperioden udløber, og indtil der evt. ikke er interesse for projektet mere. Der har været fin opbakning til de første fællesspisninger.

Vi laver forslag om ca. 100.000 kr. til at lave to områder mellem blokkene med fliser under bord/bænkesæt og pergola allerede i år.

Lene laver forslag om blomsterkrukker ved opgangene med tilhørende regelsæt.

Lene, Leif og Anne genopstiller.

Lene og Bodil laver indskrivning.

4.

Kaffemaskinerne og termokanderne i gildesalen er gamle og trænger til udskiftning.

Anne og Lisbeth køber termokander, der kan gå i opvaskemaskinen. Lene finder forslag til kaffemaskiner og indkøber førstehjælpskasse.

Vi har købt plastborde, der er nemme at transportere mellem gildesal og marken, så gårdmændene som udgangspunkt ikke skal ulejliges med andet end at flytte bord/bænkesæt, når vi har arrangementer.

5.

Der har været noget uro en del aftener i marken, hvor der har været råbt fra altaner for at få ro. Vi må kontakte trivselskonsulenten, hvis det fortsætter. Det er vigtigt, at vi er rummelige, men det er forældrenes ansvar, at deres børn lærer at tage hensyn, når de leger ude om aftenen.

Referent Anne